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Abstract (en)
[origin: ES8103906A1] An electric hot plate with a cast member has a downwardly-directed border on its outer periphery. The edge of a covering
sheet centrally fixed to the hot plate by a hollow screw rests on the lower edge of the border. A covering sheet step is centered within the border. A
moisture-proof closure is obtained through an interposed seal and insulation is provided by a crinkled aluminum foil. The hot plate connecting leads
are passed via an insulating member through the covering sheet which, peripherally displaced by 180 DEG , faces a depression in the covering
sheet so that hot plates according to the invention can be stacked in a space-saving manner. The connecting leads are flexible and their ends are
brought together in a common connecting member.

Abstract (de)
Eine Elektrokochplatte (11) mit einem Gußkörper (12) hat an seinem Außenumfang einen abwärts weisenden Rand (21), auf dessen Unterkante
(22) sich der Rand eines in der Mitte durch eine hohle Schraube (32) am Kochplattenkörper festgelegten Abdeckblechs (24) abstützt. Eine Stufe
(25) des Abdeckblechs zentriert sich innerhalb des Randes (21). Ein feuchtigkeitsdichter Abschluß wird durch eine zwischengelegte Dichtung
(23) erzielt, und eine Isolation wird durch eine Aluminium-Knitterfolie (51) erreicht. Die Anschlußleitungen (58) der Kochplatte sind durch ein
Isolierstück (55) durch das Abdeckblech hindurchgeführt, dem, um 180° in Umfangsrichtung versetzt, eine Ausnehmung (61) des Abdeckblechs
(24) gegenüberliegt, so daß die Kochplatten raumsparend gestapelt werden können. Die Anschlußleitungen (58) sind flexibel und an ihren Enden in
einem gemeinsamen Anschlußstück (75) zusammengefaßt.
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